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JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült:  Szigetszentmárton Község Önkormányzati Képviselő-testület Pénzügyi és 

Településfejlesztési Bizottságának, illetve a Szociális és Kulturális 

Bizottságának 2023.04.19-én 17 óra 15 perckor tartott együttes, rendes nyílt 

üléséről. 
 

Az ülés helye:   Szigetszentmártoni Polgármesteri Hivatal nagyterme 

(2318 Szigetszentmárton, Telkes u. 10.) 
 

Jelen vannak:   Szociális és Kulturális Bizottság: 4  fő bizottsági tag 

        (Jelenléti ív szerint) 
   

   Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság: 3 fő bizottsági tag 

        (Jelenléti ív szerint) 

 
Távol vannak:  Szociális és Kulturális Bizottság:   

Vargáné Dr. Borbély Alexandra bizottsági tag 

 
Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság: 

Huszák Attila bizottsági tag 

Kővári András bizottsági tag 

 
Lakosság részéről:   5 fő 

 

 
Schneider Zsolt Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsági elnök: Köszöntök mindenkit a Szociális és 

Kulturális Bizottság és a Településfejlesztési és Pénzügyi Bizottság együttes ülésén. Megállapítom a 

Településfejlesztési és Pénzügyi Bizottság határozatképes, 5 főből 3 jelen van. 
 

Szende Andrea a Szociális és Kulturális Bizottság elnöke: Megállapítom, hogy a Szociális és Kulturális 

Bizottság 4 fővel határozatképes.  

(Meghívó és jelenléti ív a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 

Schneider Zsolt és Szende Andrea tájékoztatta a megjelenteket, hogy a levezető elnök Schneider Zsolt 

lesz. 
 

A Szociális és Kulturális Bizottság nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, egyhangúan 4 

igen szavazattal, 0 ellenszavazat és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 

 

 

33/2023.(IV.19.) Szociális és Kulturális Bizottsági határozat 

Szigetszentmárton Község Önkormányzati Képviselő-testületének 
Szociális és Kulturális Bizottsága úgy döntött, hogy a Szociális és 

Kulturális Bizottság, valamint a Pénzügyi és Településfejlesztési 

Bizottság együttes ülésének levezető elnöke Schneider Zsolt, a Pénzügyi 
és Településfejlesztési Bizottság elnöke legyen. 

 

Felelős:  Szende Andrea elnök 

Határidő:  azonnal 
 

A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság nyílt szavazással, 3 fő bizottsági tag részvételével, 

egyhangúan 3 igen szavazattal, 0 ellenszavazat és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
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27/2023.(IV.19.) Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsági határozat 

Szigetszentmárton Község Önkormányzati Képviselő-testületének 

Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága úgy döntött, hogy a Szociális 
és Kulturális Bizottság, valamint a Pénzügyi és Településfejlesztési 

Bizottság együttes ülésének levezető elnöke Schneider Zsolt a Pénzügyi 

és Településfejlesztési Bizottság elnöke legyen. 

 

Felelős:  Schneider Zsolt elnök 

Határidő:  azonnal 
 

Schneider Zsolt elnök a meghívóban szereplő napirendi pontokat javasolta elfogadásra majd kérte a 

jelenlévőket, hogy kézfelemeléssel szavazzanak a napirendi pontok elfogadásáról.  
(Meghívó és jelenléti ív a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 

A Szociális és Kulturális Bizottság nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, egyhangúan 4 
igen szavazattal, 0 ellenszavazat és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 

 

34/2023.(IV.19.) Szociális és Kulturális Bizottsági határozat 

Szigetszentmárton Község Önkormányzati Képviselő-testületének 
Szociális és Kulturális Bizottsága úgy határozott, hogy a meghívóban 

szereplő napirendi pontokat elfogadja 

 
Felelős:  Szende Andrea elnök 

Határidő:  azonnal 

 
A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság nyílt szavazással, 3 fő bizottsági tag részvételével, 

egyhangúan 3 igen szavazattal, 0 ellenszavazat és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 

 

28/2023.(IV.19.) Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsági határozat 

Szigetszentmárton Község Önkormányzati Képviselő-testületének 

Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága úgy határozott, hogy a 

meghívóban szereplő napirendi pontokat elfogadja. 

 

  Felelős:  Schneider Zsolt elnök 

  Határidő:  azonnal 

 

NAPIRENDI PONTOK:  

 

1.) „Döntés a Halász utca 781/2 hrsz-ú –1/1 arányban önkormányzati tulajdonú- ingatlan 

(beépítetlen terület) önkormányzati ingatlan értékesítéséről” című előterjesztés 

véleményezése  

Előadó: Bencs Tamás polgármester 
 

Bencs Tamás polgármester: Első napirendi pont Döntés Halász utca 781/2 helyrajzi számú 1/1 

arányban önkormányzati tulajdonú ingatlan értékesítésére szóló ajánlattételről. A képviselő-testülethez 

érkezett egy vételi ajánlat, a 781/2 helyrajzi számú ingatlanra. Mondhatom azt, hogy a szokásos 
kubikgödör, ami ugyan már gödörként nem működik, de a 168 négyzetméterével túl sok hasznosítási célt 

nem rejt magában. A korábbi bevett gyakorlat szerint a mögöttes ingatlantulajdonosok nyújtottak be 

legtöbb esetben erre vonatkozóan vételi ajánlatot. Én korábban már megkérdeztem a hátsó ingatlan 
tulajdonosát, hogy nem kívánja-e megvásárolni. Ő határozottan elzárkózott ettől. Annak érdekében 
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mindenképpen javasolt a terület rendezése, mert sajnos több esetben került illegálisan zöldhulladék 

elhelyezésre az ingatlanon, nincs utcafronti kerítés. Hasznosítani az önkormányzat nagyon ezt a 

területet sajnos nem tudja, mivel elhelyezkedéséből, helyszínéből adódóan nem tudunk értelmes célt 
találni. Tehát praktikusan, ha lehetőségünk van, én az értékesítést tudom támogatni. Itt az ajánlattevő, 

egy Rafás-szigeti ingatlantulajdonos. Erre is volt már példa korábban, hogy a Rafás-szigeti 

ingatlantulajdonos csónakszállító utánfutó, illetőleg a személygépkocsi tárolására vásárolt meg egy 
ilyen kis alapterületű ingatlant. Erre a célra egyébként abszolút alkalmas. 

 

Schneider Zsolt elnök: Köszönöm szépen. Kérdés esetleg? Akkor feltenném magamnak, amivel az „A” 
pontot fogadjuk el, azaz az értékesítést?  

 

Mivel hozzászólás, kérdés nem volt így Schneider Zsolt elnök és Szende Andrea elnök kérte a bizottság 

tagjait, hogy kézfelemeléssel szavazzanak a napirendi pont elfogadásáról. 
 

A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság nyílt szavazással, 3 fő bizottsági tag részvételével, 

egyhangúan 3 igen szavazattal, 0 ellenszavazat és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

29/2023.(IV.19.) Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsági határozat 

Szigetszentmárton Község Önkormányzati Képviselő-testületének 

Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága úgy határozott, hogy a 
Döntés a Halász utca 781/2 hrsz-ú –1/1 arányban önkormányzati 

tulajdonú- ingatlan (beépítetlen terület) önkormányzati ingatlan 

értékesítéséről” című előterjesztés véleményezése napirendi pontot 
elfogadja, az előterjesztésben az „A” jelű  határozati javaslatot  javasolja. 

Felkéri elnökét, hogy a döntésről a képviselő-testületet – annak soron 

következő ülésén - tájékoztassa. 

 

Felelős:  Schneider Zsolt elnök 

     Határidő:  azonnal 

 
A Szociális és Kulturális Bizottság nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, egyhangúan 4 

igen szavazattal, 0 ellenszavazat és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 

 

 35/2023.(IV.19.) Szociális és Kulturális Bizottsági határozat 

Szigetszentmárton Község Önkormányzati Képviselő-testületének 

Szociális és Kulturális Bizottsága úgy határozott, hogy a Döntés a Halász 

utca 781/2 hrsz-ú –1/1 arányban önkormányzati tulajdonú- ingatlan 
(beépítetlen terület) önkormányzati ingatlan értékesítéséről” című  

előterjesztés véleményezése napirendi pontot elfogadja, az 

előterjesztésben az „A” jelű  határozati javaslatot  javasolja  

Felkéri elnökét, hogy a döntésről a képviselő-testületet – annak soron 

következő ülésén - tájékoztassa. 

 
Felelős:  Szende Andrea elnök 

Határidő:  azonnal 

 

2.) „Döntés a Szigetszentmárton 820 hrsz.-on nyilvántartott önkormányzati tulajdonú 

ingatlanon helybérleti jog gyakorlásáról” című előterjesztés véleményezése 

Előadó: Bencs Tamás polgármester 

 
Bencs Tamás polgármester: Döntés a Szigetszentmárton 820-as helyrajzi számú önkormányzati 

tulajdonú ingatlan bérleti jog gyakorlásáról. Az előterjesztés tartalmazza a bérleti ajánlat a lényegi 

tartalmát. Az előzményekhez tartozik, hogy korábban volt már egy hasonló bérleti ajánlattételünk, ott az 
ajánlattevő ragaszkodott az ötéves futamidejű bérleti szerződéshez. Én akkor is azt javasoltam, hogy ne 
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kössünk ötéves szerződést. Most ez így egy évvel a választások előtt én azt gondolom, hogy különösen 

indokolt, hogy adott esetben egy következő testületnek legyen lehetősége az ingatlan hasznosítását 

esetleg más formában megvalósítani. Illetőleg, ami akkor is fölmerült, hogyha úgy alakul ki tudnánk ott 
alakítani azt az utat, ami most valójában az erdő részét képezi, akkor lehetőség volna az Erdősor 

utcáról parkoló autókat ott is elhelyezni, ezáltal az Erdősor utcának a forgalma biztonságosabbá, 

könnyedebbé válhat. 
 

Drevenkáné Pásztor Hedvig Beáta bizottsági tag: Korábban már itt beszéltünk arról, hogy esetleg igény 

lenne arra, hogy itt egy közösségi hulladékszállítási megoldást meg lehetne oldani. Ez most nem merült 
fel? 

 

Bencs Tamás polgármester: Pontosan mire gondolsz? 

 
Drevenkáné Pásztor Hedvig Beáta bizottsági tag: Hát arra gondoltam, hogy a Kinizsi előtt ki van rakva 

az a rengeteg sok kuka. Nem lenne praktikus ezen a területen elhelyezni és akkor megoldódna az utcán 

ez a lehetetlenség. 
 

Bencs Tamás polgármester: Erre nem tértünk ki, de itt vannak és köszöntöm az ajánlattevők képviselőit, 

talán akkor erre ők tudnak praktikusan válaszolni, hogy nekik mi a véleményük és elképzelésük ezzel 

kapcsolatban? 
 

Schneider Zsolt elnök: Megadnám majd a szót, későbbiekben is köszönöm szépen, hogy kinek milyen 

ötlete, vagy milyen egyéb hozzászólása van. Más valakinek? 
 

Szijjártó Gergely bizottsági tag: Itt csak egy kérdés, ez az állandó fémparkolóőr, ez a kerítés vonalán, 

lenne egy vagy minden parkolóhelyen egy, ez lakattal zárható? 
 

Lénárd Gergely, Kinizsi HE: Egy darab, a bejárat elejére. 

 

Schneider Zsolt elnök: Én annyiban térnék ki erre, hogy az előző döntésnél azért nem született döntés, 
mert ugye az volt a feltétele a parkoló kialakítása, hogy ugye ő saját költségén, aki kibérelte volna a 

saját költségen, hozná rendbe azt a területet, tehát nyilvánosítaná, kerítést építene, és azt nem lelakni, 

hanem ugye afelett még bérleti díjat is fizetett volna. Ezen kívül mindenképpen meg kell oldani a 
szemétkérdést, mert oda mindenképpen egy olyan konténert kell kialakítani, és ez ugyanúgy az előző 

bérlőnek az ajánlatában, ha jól emlékszem, benne volt, vagy hasonló, hogy ő megoldja ott, akik bent 

laknak, azoknak a szemét dolgait is. Tehát ezt is én javasolnám, hogy belekerüljön. Meg kell kérdezni a 

szomszédokat, ugye, mert ott lesz mozgás, tehát hogy ha este jönnek, nappal jönnek, hétvégén jönnek, 
bármikor jönnek, tehát mondjuk, hogy azért ott is kérdezzük meg azt, hogy hozzájárulnak ehhez az egész 

történethez. Benne volt az előző szerződésben, hogy azonnali felmondási lehetőségünk volna, ha jól 

emlékszem, de ebben nem vagyok biztos, de úgy emlékszem, hogy benne volt. Én lehet, hogy 
hosszabbítanám a szerződést egy hosszabb távra, hogyha ezeket be lehetne vinni a dolgokba. Nekem 

ezek a javaslataim lennének még. 

 
Dr. Cseh Balázs jegyző: Én ezzel kapcsolatban annyit reagálnék, hogy a korábbi ajánlat alapján, 

amikor a bérleti jog gyakorlásáról döntött a képviselő-testület, illetve azt véleményezte a bizottság, ott 

az egész telek bérleti jogáról volt szó, és nem is fogalmaztunk meg legjobb emlékezetem szerint bérleti 

szerződés-tervezetet. Ahogy a napirendi pontban is szerepel, a 820 hrsz-on nyilvántartott önkormányzati 
tulajdonú ingatlanon helybérleti joggyakorlásáról szól a döntés. Itt a felsorolt, a határozati javaslatban, 

illetve az előterjesztésben is felsorolt kérelmezők számára biztosítanánk 6x4 méter nagyságrendű, 24 

négyzetméter alapterületű területet az adott ingatlanon, ahol a 24 négyzetmétert bérelnék személyenként 
40 ezer forint éves bérleti összegért, azért, hogy elhelyezhessék a járművüket vagy csónakukat. Maga ez 

azt jelenti, hogy a kijelölt és az is szerepel a határozati javaslatban, hogy egy előre kijelölt terület 

kerülne az adott magánszemélyek bérleti jogába vagy használatába. A többi terület az ugyanúgy az 
önkormányzat tulajdonában vagy használatában maradna, és a határozati javaslat szerint a bérleti 

szerződés tartalmazná a részletszabályokat, hogy ugyanaz az eset valósulna meg, mint tulajdonképpen a 
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strand helységbérletének az esetében, hogy ott nem helybérlet volt, hanem helység, tehát maga az épület 

került bérbeadásra, és az épület bérleti jogának gyakorlása fejében vállalta a bérlő az egész terület 

felett a gondozási kötelezettséget. Ezt ugye a szerződésben annak idején lefektettük, hogy milyen 
gondozási, fenntartási kötelezettsége van a bérleti jog fejében. 

 

Schneider Zsolt elnök: Tehát gyakorlatilag ugyanarról beszélünk, hogy ugyanúgy karban kell tartani az 
egész területet. 

 

Dr. Cseh Balázs jegyző: Így van. Tulajdonképpen a bérlők közösségének lesz az egyetemleges 
felelőssége az, hogy ezt a félmillió forint összeget beruházzák, abból megvalósítsák az ajánlat alapján 

felkínált kerítést, illetve ezt a sorompót, illetve a területnek a murvával történő feltöltését, satöbbi, 

satöbbi. És folyamatosan a területet majd rendben kell tartaniuk. Amennyiben nem történik meg ez a 

rendbetétel, akkor egyetemleges felelősségük áll fent a szerződés értelmében. Tehát bármelyik 
kérelmező, aki teljesít, az mentesíti a többi bérlőt is e felelősség vagy e kötelezettség alól. Tehát egészen 

más struktúra, mint a korábbi bérleti jog gyakorlása, az egy önkormányzati magánterületnek a teljes 

bérleti jogát tartalmazta, ami ugye azt eredményezte volna, mint mondjuk más területbérleteink esetében 
is, hogy a bérleti díjfizetés ellenében az önkormányzat teljesen parton kívülre kerül, tehát amíg fizeti a 

bérlő a bérleti díjat, addig nincsen beleszólása az önkormányzatnak a terület rendezésébe. Itt viszont 

egy közös területhasználat valósulna meg, hiszen a bérlő, az egyes bérlők kizárólagos használata csak 

az adott bérlő huszonnégy négyzetméterére vonatkozik. 
 

Schneider Zsolt elnök: Ezt értem. Viszont az előző rendszerünkben ez volt, hogy gyakorlatilag 

visszatérve azzal az ajánlatokhoz, hogy megvalósítja magát a beruházást, megcsinálja itt a beruházást, 
tehát az a ti költségetek lenne. De én megmondom, hogy miért szeretnénk. Ugye az én elképzelésem ez, 

meg az előző bérlőnél is az volt az elképzelésem, hogy megvalósítja a beruházást, és utána még plusz 

bérleti díjat fizetett volna. Amihez én ragaszkodnék, amit a Hédi is felvet, tehát, hogy rakjunk oda egy 
kukát, legalább ez a nyolc parkoló részére, aki bent van, az rakjon oda egy konténert magának, és 

odahordja a szemetét. Ti amúgy is tudom, hogy megoldottátok ezt a kérdést, tehát teljesen rendesen 

eltüntettétek a szemeteteket, de itt talán nekünk is egyszerűbb egy ilyen megoldás, és akkor amire még a 

parkolóban keletkezett zöldhulladékot vagy bármilyen szemetet, akkor az is oda kerülhetne. Tehát ezt 
így én így felvetném a bizottságoknak, hogy ezt próbáljuk efelé terelni, hogy legyen egy egységes, egy 

nagy konténer, amibe bele tudjátok rakni a szemeteteket, amit mit tudom én, két hetente elvisz a 

szemetes. És én azt javasolnám, mint bérbeadó, hogy ti valósítsátok meg a beruházást, fizessétek a 
bérleti díjat, és azt nem lelakva, mint ahogy ezt nem szeretném. Le lenne írva. Ezt persze természetesen, 

ha valaki támogatná vagy nem, ez az én véleményem. 

 

Lénárd Gergely, kérelmezők képviseletében: Igen, magyarul arról lenne szó, hogy egy éves bérleti 
szerződést kötünk.  

 

Schneider Zsolt elnök: Nem, hanem három év. 
 

 Lénárd Gergely, kérelmezők képviseletében: Invesztálunk félmillió forintot. Fizetünk 40 ezer forintot 

évente, és három évre köti a szerződést az önkormányzat. Magyarul azt kockáztatjuk, hogy a félmillió 
forint, amit beteszünk, az három év után adott esetben mondjuk elvész. 

 

Schneider Zsolt elnök: Igen, igen. Én ennek kompenzálására tudom, hogy a Tamás azt javasolta, hogy 

ha bármilyen út vagy ilyesmi kialakítása kerülhet, aminek most egyelőre nem igazán látom az esélyét, 
amit az első sor mögötti részen. Esetleg növelnénk magát a bérleti futamidőt. Ezt tudnám javasolni. 

 

Drevenkáné Pásztor Hedvig Beáta bizottsági tag: Szerintem kérdezzük meg, hogy mit szólnak hozzá? Ha 
nem is teljes egészében, hanem részben is lehetne. 
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Lénárd Gergely, kérelmezők képviseletében: Mit szólnának egy olyan ajánlathoz, hogy mondjuk mi 

vállalnánk az 500 ezer forintért a területnek, és akkor nem 40 ezer lenne, hanem 30 ezer lenne éves 

szinten, akkor egy kicsit alkudozhatunk.  
 

Török Péter, Kinizsi HE: A másik dolog, hogy az ott lévő, parkoló kocsi, tulajdonosa, mind Kinizsi 

Horgászegyesületi tag. Ebben van valami közösségi szellem, hogy azok a kocsik, akik ott szoktak állni a 
Kinizsi Horgászegyesület környékén, annak egy jó része eltűnik onnan. 

 

Dr. Cseh Balázs jegyző: Bár nem az én tisztem, de felhívnám a figyelmet arra, hogy a levezető elnök 
feladata az, hogy a képviselő-testületi ülés vagy a bizottsági ülésnél a napirendi pont tárgyalásán belül 

maradjunk. Tehát egy bizottsági ülés az már többször elmondtam, hogy nem egy kereskedelmi 

tárgyalás. Amennyiben szükséges, hogy a bizottsági döntés megelőlegezze egy megbeszélés, akkor ilyen 

esetekben be kéne zárni az ülést, és azon kívül lefolytatni, mert a döntéshozatalhoz szükséges egyéb idő 
vagy egyeztetés. 

 

Schneider Zsolt elnök: Jó, hát átgondoljuk ezt a dolgot, igen, nyilván. 
 

Drevenkáné Pásztor Hedvig Beáta bizottsági tag: Még azt szerettem volna, hogy ezzel, hogy most ezzel a 

nyolc emberrel szerződést kötünk, nyitva hagyjuk- e a lehetőséget arra, hogy későbbiekben a másik 

oldalon is további parkolóhelyek valósuljanak meg? 
 

Schneider Zsolt elnök: Nem tud megvalósulni. Nincs hely, nem fér be. 

 
Drevenkáné Pásztor Hedvig Beáta bizottsági tag: Értem. De hát esetleg a kerítés mellett.  Esetleg így? 

 

Dr. Cseh Balázs jegyző: Tényleg, bocsánat, de hangfelvétel készül a bizottsági ülésről. Szó szerinti 
jegyzőkönyv készül a bizottsági ülésen elhangzottakról. A jegyzőkönyvvezetést ellehetetleníti az, hogyha 

egyszerre többen beszélnek, a másik pedig az, hogy olyan kifejezéseket használnak, amit a 

jegyzőkönyvben nem tudunk rögzíteni, például az ilyeneket, hogy így itt van, satöbbi. Én azt javaslom, 

ha szükséges a döntéshozatalhoz, hogy egyeztetés történjen, akkor legyen elrendelve egy szünet. Jó? 
 

Schneider Zsolt elnök: Jó, akkor elrendelem, elrendelem a szünetet. 

 
Dr. Cseh Balázs jegyző: És akkor hány perces szünet kerül elrendelésre? 

 

Schneider Zsolt elnök: Öt perc szünet kerül elrendelésre. 

 
Dr. Cseh Balázs jegyző: Jó, köszönöm szépen. Akkor rögzítjük a jegyzőkönyvbe, hogy 17 óra 46 perccel 

5 perc szünet került elrendelésre.  

 

/5 perc szünet: 17 óra 46 perckor Nagy Lajos alpolgármester megérkezett. 17 óra 51 perc kezdettel az 

ülés ismét megnyitásra kerül. / 

 
Schneider Zsolt elnök: Üdvözlők mindenkit megnyitom a Pénzügyi és Településfejlesztési 

Bizottságának, illetve a Szociális és Kulturális Bizottság együttes ülését. Megállapítom, hogy a három 

fővel a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság határozatképes. 

 
Szende Andrea elnök: Én is újból megnyitom a Szociális és Kulturális Bizottság ülését, megállapítom, 

hogy a Szociális és Kulturális Bizottság négy fővel, az öt főből határozatképes. 

 
Schneider Zsolt elnök: A kettes napirendi pontra tennék egy határozati javaslatot, amely abban 

módosulna, hogy az ajánlattevő az 540.000 forint díjat, amit beruházna magára az ingatlanra. 
 

 
Dr. Cseh Balázs jegyző: Bocsánat, nem volt 540 ezer forint. 500 ezer forint beruházási összeget 

ajánlottak, és évi 40 ezer forint bérleti díjat személyenként. 
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Schneider Zsolt elnök: Jó, akkor úgy módosítanánk ezt a határozati javaslatot, hogy az 500 ezer 

forintot, amit lelaknának, azt nem fogják lelakni ebben az esetben. Az évi 40 ezer forint/személy díjat 

elfogadnánk, és a három év helyett öt évre módosítanánk a szerződés tartalmát. 
 

Dr. Cseh Balázs jegyző: A határozott idejű bérleti jog gyakorlását akkor 5 éves időtartamra javasolja a 

bizottság. 
 

Mivel hozzászólás, kérdés nem volt így Schneider Zsolt elnök és Szende Andrea elnök kérte a bizottság 

tagjait, hogy kézfelemeléssel szavazzanak a módosított napirendi pont elfogadásáról. 
 

A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság nyílt szavazással, 3 fő bizottsági tag részvételével, 

egyhangúan 3 igen szavazattal, 0 ellenszavazat és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 

 

30/2023.(IV.19.) Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsági határozat 

Szigetszentmárton Község Önkormányzati Képviselő-testületének 

Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága úgy határozott, hogy a 
Döntés a Szigetszentmárton 820 hrsz.-on nyilvántartott önkormányzati 

tulajdonú ingatlanon helybérleti jog gyakorlásáról” című előterjesztés 

véleményezése napirendi pontot elfogadja a bérleti idő 5 évre szóló 

módosításával. 

Felkéri elnökét, hogy a döntésről a képviselő-testületet – annak soron 

következő ülésén - tájékoztassa. 

 
Felelős:   Schneider Zsolt elnök 

     Határidő:  azonnal 

 
A Szociális és Kulturális Bizottság nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, egyhangúan 4 

igen szavazattal, 0 ellenszavazat és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 

 

 36/2023.(IV.19.) Szociális és Kulturális Bizottsági határozat 

Szigetszentmárton Község Önkormányzati Képviselő-testületének  

Szociális és Kulturális Bizottsága úgy határozott, hogy Döntés a 

Szigetszentmárton 820 hrsz.-on nyilvántartott önkormányzati tulajdonú 
ingatlanon helybérleti jog gyakorlásáról” című előterjesztés 

véleményezése napirendi pontot elfogadja a bérleti idő 5 évre szóló 

módosításával. 

Felkéri elnökét, hogy a döntésről a képviselő-testületet – annak soron 
következő ülésén - tájékoztassa. 

 

Felelős:  Szende Andrea elnök 
Határidő:  azonnal 

 

3.) „Javaslat az önkormányzat 2022. évi költségvetéséről szóló 2/2022.(II.16.) rendeletének 

módosítására” című előterjesztés véleményezése 

Előadó: Bencs Tamás polgármester 

 

Bencs Tamás polgármester: A 2022. évi költségvetésről szóló rendeletnek a módosítása. Ugye ez a 
tavalyi év már lezárult, de technikai módosításokra mind év közben, mind a pénzügyi év zárásával 

szükséges helyre tenni, rendbe tenni a kiadásokat, bevételeket, ez a technikai módosítást tartalmazza az 

előterjesztést. 
 

Mivel hozzászólás, kérdés nem volt így Schneider Zsolt elnök és Szende Andrea elnök kérte a bizottság 

tagjait, hogy kézfelemeléssel szavazzanak a napirendi pont elfogadásáról. 
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A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság nyílt szavazással, 3 fő bizottsági tag részvételével, 

egyhangúan 3 igen szavazattal, 0 ellenszavazat és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 

 

31/2023.(IV.19.) Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsági határozat 

Szigetszentmárton Község Önkormányzati Képviselő-testületének 

Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága úgy határozott, hogy a 
„Javaslat az önkormányzat 2022. évi költségvetéséről szóló 

2/2022.(II.16.) rendeletének módosítására” című előterjesztés 

véleményezésenapirendi pontot elfogadja, az előterjesztésben foglaltakat 
támogatásra javasolja. 

Felkéri elnökét, hogy a döntésről a képviselő-testületet – annak soron 

következő ülésén - tájékoztassa. 

 
Felelős:  Schneider Zsolt elnök 

     Határidő:  azonnal 

 
A Szociális és Kulturális Bizottság nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, egyhangúan 4 

igen szavazattal, 0 ellenszavazat és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 

 

37/2023.(IV.19.) Szociális és Kulturális Bizottsági határozat 

Szigetszentmárton Község Önkormányzati Képviselő-testületének 

Szociális és Kulturális Bizottsága úgy határozott, hogy a „hogy a 

„Javaslat az önkormányzat 2022. évi költségvetéséről szóló 
2/2022.(II.16.) rendeletének módosítására” című előterjesztés 

véleményezésenapirendi pontot elfogadja, az előterjesztésben foglaltakat 

támogatásra javasolja. 

Felkéri elnökét, hogy a döntésről a képviselő-testületet – annak soron 

következő ülésén - tájékoztassa. 

 

Felelős:  Szende Andrea elnök 
Határidő:  azonnal 

 

 
A napirendi pontokhoz több hozzászólás, kérdés nem volt, ezért Schneider Zsolt elnök 17 óra 59 

perckor bezárta az ülést.  

 

Kmf. 
 

 

 
A Szociális és Kulturális Bizottság részéről:  A Pénzügyi és Településfejlesztési  Bizottság részéről: 

 

 
 

         Szende Andrea                Schneider Zsolt 

jkv. hitelesítő bizottsági elnök                  jkv. hitelesítő bizottsági tag/ levezető elnök 

      
 

 

 
 

Drevenkáné Pásztor Hedvig Beáta            Szende Andrea                                                  

    jkv. hitelesítő bizottsági tag     jkv. hitelesítő bizottsági tag 
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